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Nr. 11309/2023 
 

 

PROCES- VERBAL 
încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare, convocată de 

îndată,  a Consiliului Judeţean Cluj din data de 17 martie 2023 

 

 
Dl. Vákár István Valentin:   

Bună ziua. 
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020, republicată, privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, prin Dispoziţia nr. 87 din 
17 martie 2023  am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă extraordinară 
pentru astăzi, data de 17 martie 2023, ora 1200. Convocarea consilierilor judeţeni 
s-a făcut de îndată, în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectul de hotărâre a fost postat pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, a 
fost afişat la sediul acestuia şi a fost transmis electronic tuturor consilierilor 
judeţeni. Anunţul cu privire la desfășurarea acestei ședințe publice a fost afişat 
la sediu, postat pe site-ul propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe extraordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
vor desfășura prin intermediul unei platforme online de videoconferință, 
începând cu ora 1200.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

 Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe platforma online de 
videoconferinţă, după semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească 
procedura de înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat faptul că din 
totalul celor 37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, 
sunt prezenţi 32 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  
 Absentează dl. Tișe Alin, dl. Mînzat Marius Dorel, dl. Cuibus Valentin 
Claudiu, dl. Molhem Mohammad Bashar și dl. Felezeu Călin Valentin. 
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* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 

* 
Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 

de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

* 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi.  Vă rog să pregătiţi 

votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 25 de voturi „pentru”..... 
D-na Laura Elena Chiorean: 
 Domnule președinte, Laura Elena Chiorean sunt, eu am votat ”pentru”, 
dar cred că nu mi-a apărut votul. Vă rog să verificați! 
Dl. Vákár István Valentin:   

Ok! Verificați dragi colegi, oricum aveam 25 de voturi ”pentru” și erau de 
ajuns, dar haideți să vedem... 
Dl. Ionuț Florea: 
 Și pentru mine, Ionuț Florea sunt, să se înregistreze vot ”pentru”. 
Dl. Vákár István Valentin:   

Și pentru domnul Ionuț Florea să verificați... 
O să consemnăm în procesul-verbal aceste voturi exprimate verbal. 
În urma operaţiunii de votare și a opțiunilor exprimate verbal, se 

înregistrează: 27 de voturi „pentru” și 5 membri nu au votat, astfel că Proiectul 
Ordinii de zi a fost aprobat.  

Astfel, ordinea de zi cuprinde un punct, după cum urmează: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului DOTARE CU 
MOBILIER, MATERIALE DIDACTICE ȘI ECHIPAMENTE DIGITALE A 
UNITĂȚILOR DE ÎNVĂȚĂMÂNT SPECIAL DIN JUDEȚUL CLUJ  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

* 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză,  espective aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați! 
D-na Marinela Marc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 1.  

Vizează școlile din învățământul special, așa mi s-a spus că ar fi mai bine. 
Vákár István Valentin:   

Da, doamna inspector general, am și zâmbit pe tema aceasta, eu cred că 
toți suntem incompatibili, fiindcă folosim telefoane GSM și votăm antene 
pentru ei, bem apă de la robinet.  

Totuși, e chiar jenant, suntem în conflicte de interese să gestionăm apa, 
chiar pentru două județe, eu cred că avem o legislație superbă în acest 
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domeniu, suflăm și în iaurt, însă tot ne prind că trecem pe roșu cândva, dacă 
vor.  

Suntem obișnuiți din orânduirea trecută, că așa trebuie făcute legile ,ca 
omul să poată fi împușcat tot timpul. 
D-na Anca Cristina Hodorogea: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 1. 
Vákár István Valentin:   
 Mulțumesc! Consemnăm! Mai avem un coleg de la Inspectoratul Școlar 
Județean Cluj, domnul Arion? 
Dl. Hadrian Virgil Arion: 
 Domnule președinte, eu particip la dezbateri și la vot. 
Vákár István Valentin:   
 Bravo! Mulțumim! 

Mă gândesc la situațiile de incompatibilitate, toți avem copii la școală, 
oare putem să dotăm școlile? Conform ideilor..... 

* 
Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 

ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 
* 

 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 1 avem 2 abțineri, a doamnei Marinela Marc și a 
doamnei Anca Cristina Hodorogea. 

* 
Dacă legat de ordinea de zi sunt intervenții? 
Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem ordinea de zi, astfel: 

 
1. Punem în discuţie Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

DOTARE CU MOBILIER, MATERIALE DIDACTICE ȘI ECHIPAMENTE 
DIGITALE A UNITĂȚILOR DE ÎNVĂȚĂMÂNT SPECIAL DIN JUDEȚUL CLUJ, 
cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată 
în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Vákár István Valentin:   

Dacă sunt discuții, întrebări. 
D-na Adela Dehenes:  
 Dacă îmi permiteți?  
Vákár István Valentin:   
 Da, vă rog! 
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D-na Adela Dehenes:  
 Am luat la cunoștință faptul că în același timp se desfășoară și ședința 
pentru municipiul Cluj-Napoca, dar cred că această posibilitate de a dota 
școlile cu mobilier, cu echipament nou privește toate școlile din județ și nu știu 
dacă avem fiecare pârghii să anunțăm primăriile să inițieze de urgență un 
asemenea demers care să sprijine școlile, mai ales, din rural. Mulțumesc!  
Vákár István Valentin:   

Din câte știu eu, doamna colegă, Inspectoratul general a informat 
absolut toți directorii de școli, toată lumea care a putut a luat decizia de a 
participa la aceste proiecte, sunt convins că mai toate școlile vor depune 
aplicație, dar poate sunt niște date... 
D-na Marinela Marc:  
 Confirm, domnule vicepreședinte, am avut nenumărate întâlniri cu 
primarii, cu colegii directori, și-au scris proiecte, le-am avizat pe rând conform 
ghidului, la majoritatea. Mai sunt câțiva întârziați, i-am sunat ieri, își vor 
depune, vor fi în grafic, așa încât nu o să avem o problemă în sensul acesta. 
Știu pentru că au firme de consultanță cu care lucrează și îi informează de câte 
ori este oportunitatea de a depune un proiect finanțat din bani europeni. 
Vákár István Valentin:   
 Da, așa este! Mulțumesc frumos pentru completare! Dacă mai are cineva 
ceva de completat... ...Dacă nu, probabil vom fi de acord, cei care putem vota 
acest proiect, vă rog frumos să pregătiți votul! 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 
D-na Marinela Marc:  
 Domnule vicepreședinte, rog să mi se anuleze votul, din inerție am votat 
...Deși nu mi se pare a fi în incompatibilitate.  
Vákár István Valentin:   

Știu că votăm...că dumneavoastră și colega dumneavoastră ați votat cu 
sufletul și ați lucrat foarte mult pentru a putea fi aceste proiecte derulate în 
județ... 
D-na Marinela Marc:  
 Adevărul este că ultimele două săptămâni tot asta am făcut, o 
corespondență permanentă cu primarii pentru avizarea analizei de nevoi.  
Vákár István Valentin:   
 Știu, deoarece primesc și eu toate aceste vești, cu toate adunările pe 
care le faceți și este foarte bine, vă felicităm pentru asta! 
Dl. Lucian Cordiș:  
 Vă rog să se consemneze că votez “pentru” dar nu am putut vota în timp 
util.  
Vákár István Valentin:   

Consemnăm! Vă rog, haideți să vedem! 
În urma operaţiunii de votare și a opțiunilor exprimate verbal, se 

înregistrează: 26 de voturi „pentru” și 6 membri nu au votat, astfel Consiliul 
Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea participării Județului 
Cluj, în calitate de partener, la constituirea Consorțiului de învățământ Dual 
Clujean”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 48 

 
* 

*         * 
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 Vă mulțumesc pentru operativitatea cu care v-ați prezentat la această 
ședință, să sperăm că vom face încă un pas bun pentru copiii noștri în județ! 
Toate cele bune, week-end deosebit și ședința s-a încheiat! Vă mulțumesc 
frumos! 

* 
Având în vedere faptul că a fost epuizat punctul înscris în ordinea de zi, 

constat că lucrările prezentei şedinţe s-au încheiat. 
Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 

din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparenţa în 
administraţia publică nr. 52/2003, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afişat la sediul 
Consiliului Judeţean Cluj şi publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
          
 
 

      PREŞEDINTE,                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
         ALIN TIŞE                                                         SIMONA GACI 


